

DH3001B

DH3001B  1MORE Hi-Definition Bluetooth Adapter User Guide 1MORE高清蓝牙接收器 用户指南	开机 长按多功能键3秒。蓝灯闪1次后开机。 如果没有检测到连接记录，红、蓝灯交替闪烁，接收器等待连接。 如果检测到连接记录，蓝灯闪两次后，接收器自动搜索连接过的蓝牙设备，连接成功后，蓝灯转为呼吸灯状态。如连接失败，接收器转入等待连接状态，此时红、蓝灯交替闪烁。 关机 长按多功能键5秒，接收器关闭。 充电 充电时指示灯为红色常亮，充电完成后指示灯熄灭。在开机状态下充电时，接收器将重启并重新连接蓝牙设备。 连接 ● 配对新蓝牙设备 关机状态下，长按多功能键5秒，红、蓝灯交替闪烁，接收器等待连接。使用手机搜索并连接蓝牙设备：1MORE BT Adapter。若手机端要求提供连接密码，输入“0000”连接成功后，蓝灯转为呼吸灯状态。如果5分钟内没有连接到任何蓝牙设备，接收器自动关机。 开机且已经连接了蓝牙设备的状态下，长按多功能键 3 秒，接收器转入等待连接状态，此时红、蓝灯交替闪烁。	● 连接两部手机 手机A成功连接接收器后，长按接收器的多功能键3秒，接收器进入等待连接状态，使用手机B搜索并连接接收器。 接收器与手机B成功连接后，在手机A的已配对蓝牙设备列表中选择本接收器，此时接收器与两部手机完成连接。 ● 清除连接记录 连续按5次多功能键，接收器的所有连接记录将被清除。 ● 连接中断 当手机关闭了蓝牙连接或超出连接范围时，接收器自动进入等待连接状态，若5分钟内没有连接到任何设备，接收器自动关机。 产品参数 产品型号：DH3001B 产品尺寸：51.5*15.5*13.5mm 产品重量：11.5g 充电接口：Type-C 充电时间：2小时 使用时长：8小时 通讯距离：10米 蓝牙规范：Bluetooth® 5 蓝牙协议：HFP / HSP / A2DP / AVRCP 输入：5V=1A * 规格参数为实验室测试数据	产品售后保修说明 1MORE 高清蓝牙接收器产品售后服务严格依据《中华人民共和国消费者权益保护法》、《中华人民共和国产品质量法》实行售后三包服务，服务内容如下： 在三包有效期内，您可以依照本规定免费享受退货、换货、维修的服务，退货、换货、维修应当凭发票办理。 1、7日无理由退货（电商购买渠道），由用户承担物流费用； 2、本产品出现《产品性能故障表》所列性能故障的情况，经检测确定后，可以免费享受如下服务。 <table><tr><th>服务类型</th><th>服务政策</th></tr><tr><td>退货</td><td>自签收次日起7天内产品质量原因退货</td></tr><tr><td>换货</td><td>自签收次日起15天内产品质量原因换货</td></tr><tr><td>维修</td><td>自签收次日起1年内产品质量原因维修</td></tr></table> 产品性能故障表 <table><tr><th>名称</th><th>性能故障</th></tr><tr><td>1MORE 高清蓝牙接收器</td><td>说明书所列功能失效 按键功能失效 无法充电 因结构或材料因素造成的耳机主体破损</td></tr></table>	服务类型	服务政策	退货	自签收次日起7天内产品质量原因退货	换货	自签收次日起15天内产品质量原因换货	维修	自签收次日起1年内产品质量原因维修	名称	性能故障	1MORE 高清蓝牙接收器	说明书所列功能失效 按键功能失效 无法充电 因结构或材料因素造成的耳机主体破损	非保修条例 1、未经授权的维修、误用、碰撞、疏忽、滥用、进液、事故、改动、不正确的使用非本产品配件，或撕毁、涂改标贴、防伪标记； 2、已超过三包有效期； 3、因不可抗力造成的损坏； 4、不符合《产品性能故障表》所列性能故障的情况； 5、因人为原因导致本产品及其配件产生《产品性能故障表》所列性能故障。 更多服务可登陆1MORE官网 www.1more.com，点击“服务”项或咨询服务热线：400-992-0909 产品中有有害物质的名称及含量 <table><tr><th rowspan="2">部件名称</th><th colspan="6">有害物质</th></tr><tr><th>铅 (Pb)</th><th>汞 (Hg)</th><th>镉 (Cd)</th><th>六价铬 (Cr(VI))</th><th>多溴联苯 (PBB)</th><th>多溴二苯醚 (PBDE)</th></tr><tr><td>塑胶部件</td><td>○</td><td>○</td><td>○</td><td>○</td><td>○</td><td>○</td></tr><tr><td>电路板及组件</td><td>×</td><td>○</td><td>○</td><td>○</td><td>○</td><td>○</td></tr><tr><td>电池</td><td>○</td><td>○</td><td>○</td><td>○</td><td>○</td><td>○</td></tr><tr><td>对接线</td><td>×</td><td>○</td><td>○</td><td>○</td><td>○</td><td>○</td></tr><tr><td>金属部件</td><td>○</td><td>○</td><td>○</td><td>○</td><td>○</td><td>○</td></tr></table> 本表格依据SJ/T 11364的规定编制。 ○：表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在GB/T 26572规定的限量要求以下。 ×：表示该有害物质至少在該部件的某一均质材料中的含量超出GB/T 26572规定的限量要求。 本产品符合欧盟RoHS2.0(2011/65/EU)环保标准 	部件名称	有害物质						铅 (Pb)	汞 (Hg)	镉 (Cd)	六价铬 (Cr(VI))	多溴联苯 (PBB)	多溴二苯醚 (PBDE)	塑胶部件	○	○	○	○	○	○	电路板及组件	×	○	○	○	○	○	电池	○	○	○	○	○	○	对接线	×	○	○	○	○	○	金属部件	○	○	○	○	○	○
服务类型	服务政策																																																															
退货	自签收次日起7天内产品质量原因退货																																																															
换货	自签收次日起15天内产品质量原因换货																																																															
维修	自签收次日起1年内产品质量原因维修																																																															
名称	性能故障																																																															
1MORE 高清蓝牙接收器	说明书所列功能失效 按键功能失效 无法充电 因结构或材料因素造成的耳机主体破损																																																															
部件名称	有害物质																																																															
	铅 (Pb)	汞 (Hg)	镉 (Cd)	六价铬 (Cr(VI))	多溴联苯 (PBB)	多溴二苯醚 (PBDE)																																																										
塑胶部件	○	○	○	○	○	○																																																										
电路板及组件	×	○	○	○	○	○																																																										
电池	○	○	○	○	○	○																																																										
对接线	×	○	○	○	○	○																																																										
金属部件	○	○	○	○	○	○																																																										

Turning on Press and hold the multi-function button for 3 seconds, followed by one blue flash to turn on the receiver. If no connection record is detected, the red and blue lights flash alternately and the receiver waits for a connection. If connection records are detected, the blue light flashes twice and the receiver automatically pairs with the connected Bluetooth device, confirmed by blue light breathing. If the connection fails, the receiver enters standby mode with red and blue lights flashing alternately. Turning off Press and hold the multi-function button for 5 seconds to turn off the receiver. Charging During charging, the indicator light is red, and will turn off once fully charged. During charging when turned on, the receiver will reboot and reconnect to the Bluetooth device. Connecting ● Connecting to a new Bluetooth device When turned off, press and hold the multi-function button for 5 seconds, followed by red and blue light flashing alternately, and the receiver is ready to be connected. Locate and connect to 1MORE BT Adapter, If your phone prompts for a password, enter "0000". Confirmed by blue light breathing. If the receiver fails to connect to any Bluetooth device in 5 seconds, it will turn off automatically. When the receiver is turned on and connected to a Bluetooth device, press and hold the multi-function button for 3 seconds to enter standby mode with red and blue lights flashing alternately.	● Connecting to 2 phones When phone A is connected to the receiver, press and hold the multi-function button for 3 seconds to enter standby mode. Then locate and connect the receiver in phone B. When phone B is connected, select Mi Bluetooth Audio Receiver in phone A to complete connection to 2 phones. ● Clear connection records Press the multi-function button 5 times continuously to clear connection records. ● Connection lost When your phone turns off Bluetooth feature or is out of wireless range, the receiver automatically enters standby mode, and will turn off when not connected to any device in 5 minutes. Specifications Model: DH3001B Product Size: 51.5 × 15.5 × 13.5 mm Product Weight: 11.5 g Charging Port: Type-C Charging Time: 2 Hours Battery Life: 8 Hours Wireless Range: 10 m Bluetooth: Bluetooth® 5 Bluetooth Protocol: HFP / HSP / A2DP / AVRCP Input: 5V=1A * The specifications are acquired from laboratory tested data.	WEEE  Electrical and electronic equipment, parts and batteries marked with this symbol must not be disposed of with normal household wastage, it must be collected and disposed of separately to protect the environment. Your Tiinlab retailer will advise you of the correct way of disposal in your country. CE  Hereby, Tiinlab, declares that wireless headphone is in compliance with the essential requirement and relevant provisions of Directive 2014/53/EU. Safety Caution: Do not expose batteries or battery packs to excessive heat such as sunshine, fire or the like.	 www.1more.com 制造商：万嘉声学科技有限公司 地址：深圳市南山桃源街道田寮工业区田寮大厦1403 Manufacturer: 1More Acoustic Technology Co., Ltd Address: Tianlao Building 1403, Zone A Tianlao Industrial Park, Taoyuan Str., Nanshan Dist., Shenzhen, P.R. China
---	---	--	---

折起尺寸：60*86mm
110g无光铜+哑油

NOTE: The manufacturer is not responsible for any radio or TV interference caused by unauthorized modifications to this equipment. Such modifications could void the user's authority to operate the equipment.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help
- This device and its antenna(s) must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.

This equipment complies with FCC RF radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment.

This device complies with part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.